
Referat hovedstyremøte 4/2025, 22. mai 

2025 Tidspunkt: Torsdag 22. mai 10:00-16:00 

Sted: Wergelandsveien 1-3, Oslo, sekretariatet  

Deltakere: Daniel Ask (møteleder), Eiler Macody Lund, Per Gjertsen, Lars Brubæk, Frank 
Kragh Eckell, Geir Gisnås, Erling Lervåg og Arne Ivar Jonassen 

Frafall: Vibecke Engø Jensen, Lars Brubæk, Kirsti Aardal Gjertsen 

Fra sekretariatet: Andreas Hole, Genver Quirino (referent), Elin Maria Lilloe-Wall 
(enkeltsaker) og Alfred Mestad Rønnestad (enkeltsaker) 
__________________________________________________________________________  

SAK 1/4-2025 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste godkjent.  

SAK 2/4-2025 Endelig godkjenning av referat hovedstyremøte 23.04.2025 

Referat fra hovedstyremøte 23.04.2025 godkjent. 

SAK 3/4-2025 Økonomi 

Elin Maria Lilloe-Wall presenterte regnskapsrapport og oppdatert budsjett pr. april 2025. 

• Regnskapsrapport pr. april 2025

Lilloe-Wall gikk gjennom regnskapsrapport pr. april 2025 og besvarte spørsmål fra 
hovedstyret.  

Per dags dato har PROFO en sunn økonomi, med et overskuddsresultat på 2 143 552 kr 
per. 30.04.25. Blant andre temaer som ble diskutert var:  

• Ny ordning for å søke prosjektmidler fra Kreftforeningen.
• Øremerking av midler til annonsekampanje (se også Sak 4/4-2025).
• Reduksjoner i enkelte prosjektposter i revidert budsjett 2025. Reduksjonene

henger sammen med justeringer etter ny avtale med Orgservice, der det er
satt et høyere fast honorar til sekretariatstjenester ettersom flere tjenester er
inkludert i hovedavtalen.

• Oppdateringer budsjett 2025

Lilloe-Wall presenterte oppdatert budsjett pr. april 2025 og besvarte spørsmål fra 
hovedstyret. 

Styret godkjenner og vedtar at det utbetales honorar på 10 000 kr til de øvrige 
styremedlemmene som ikke har mottatt honorar. Honoraret utbetales mai 2025 for dem 



som har vært i styret siden 2024. Nye styremedlemmer valgt fra 2025 får utbetalt sine 
honorarer i 2026. 

Styret vedtar at det øremerkes 50 000 kr til en annonsekampanje, som inngår under 
budsjettpost for inntektssikring. 

SAK 4/4-2025 Medlemsstatus  

• Medlemsrapport 

Styret gikk gjennom medlemsrapport pr. 15. mai 2025.  

Antall betalende medlemmer pr. 15.05.2025 er 3 515. Så langt i 2025 er det meldt inn 
150 nye medlemmer, samt 96 utmeldinger og 11 registrert som døde. Dette utgjør en 
noe lavere medlemsvekst sammenlignet med tilsvarende periode i tidligere år. 

Styret ber sekretariatet følge opp ubetalte medlemskap med lokallagene. Lokallagene 
gis ansvar for å purre ikke-betalende medlemmer, med bistand fra sekretariatet i bruk av 
Cornerstone. Frist for oppfølging satt til uke 25. 

• Oppsett av strategi for medlemsrekruttering  

Andreas Hole presenterte ny strategi for medlemsrekruttering i 2025.  

Strategien legger frem et rekrutteringsmål på 500 nye medlemmer i løpet av 2025, som 
tilsvarer om lag 47 nye medlemmer pr måned ut året. 

Følgende tiltak for medlemsvekst ble diskutert: 

• Nasjonal vervekampanje. 
• Måltall for rekruttering for hvert lokallag, med bistand fra sekretariatet til 

lokallag som trenger ekstra hjelp. 
• Teams-møter om medlemsvekst med lokallagene. 
• Innføre en rolle med ansvar for medlemsvekst i hvert lokallag. 
• Utgi nyhetsbrev med verving av partnere og nærstående som tema. 
• Øremerke midler til markedsføring i sosiale medier og magasiner. 
• Selge inn redaksjonelle saker til ulike magasiner. 
• Kontakt med Senior Norge og Pensjonistforbundet for å kartlegge muligheter 

for samarbeid. 

Strategien ble tatt til orientering og vil følges opp av arbeidsutvalget i samarbeid med 
sekretariatet. 

SAK 5/4-2025 Tilbakemelding fra regionene 

Nord: Geir Gisnås presenterte status fra Region Nord: 



• PROFO Troms og PROFO Lofoten og Vesterålen har utfordringer med å 
opprettholde både aktivitet og medlemstall.  

• I PROFO Hålogaland er situasjonen god.  
• PROFO Salten har jevnlig aktiviteter, men dette har ikke ført til nevneverdige 

utslag på medlemsvekst.  
• PROFO Helgeland ligger stabilt og har valgt inn nye styremedlemmer. Etter 

årsmøtet har det vært lite aktivitet. 

Midt-Norge: Styret gikk gjennom innsendt dokument fra Lars Brubæk, med status fra 
Region Midt-Norge: 

• Det er god aktivitet blant alle 4 lokallag i region Midt-Norge.  

Vest: Eiler Macody-Lund presenterte status fra Region Vest: 

• PROFO Sør-Rogaland er aktive, og 22. mai er det planlagt møte for å forberede til 
Bartekampen. Sør-Rogaland holder jevnlige temamøter og deltar i både 
pasientpanel og brukergrupper. Lokallaget leier kontorlokale i FFO-bygget på 
Forus og etter påske er det satt opp ukentlig kontortid, onsdager 11.00-14.00.  

• PROFO Haugalandet har planlagt aktivitet 23. september. Lokallaget etterlyser 
mer informasjon på hvordan man skal selge inn Bartekampen opp mot bedrifter.  

• PROFO Bergen utsetter medlemsmøtet i juni til september. Det planlegges 
medlemstur til Herdla fort 18. juni, samt utenlandstur til Krakow i mai 2026. 
Lokallaget etterlyser mer info om Bartekampen samt mulighetene for å få boken 
Prostatakreft – hva nå? digitalisert. 

Region Sør: Frank Kragh-Eckell presenterte status fra Region Sør: 

• PROFO Agder Øst og Agder Vest er i gang med planleggingen av Arendalsuka.  
• PROFO Telemark har gjennomført medlemsmøte med kreftsykepleier, samt møte 

med brannsentral om yrkesskadeerstatning og prostatakreft. Det diskuteres 
samarbeid med Brannmenn mot Kreft ifb. Bartekampen. Det er etablert kontakt 
med Fagforbundet om videre samarbeid. 

• PROFO Vestfold har god kontakt med Kreftforeningen Vestfold. Det planlegges å 
arrangere Bartemilen 2025 sammen med Sander Berge, mulig dato 9. november 
(farsdagen). Lokallaget hadde vårtur til Kistefos og Hadeland Glassverk 21. mai. 
Vestfold har avholdt et møte med Pål Borge Johansen om stand ved Montér 
Optimera, med utdeling av brosjyrer (80-140 pers. til stede).  

Region Øst: Per Gjertsen presenterte status fra Region Øst.  

• PROFO Innlandet arrangerer foredrag på Montebello-senteret (25. mai), åpent 
møte i Stange (3. juni) og planlegger stand på Biri. Det samarbeides med Tolga 
Sparebank for et arrangement i september.  



• PROFO Nedre Buskerud er ikke fornøyde med brukerkontoret og 
likepersonstjenesten i Drammen. Lokallaget vil kontakte sekretariatet angående 
hjelp med utvikling av nettside for lokallaget.  

• PROFO Ringerike-Hadeland arrangerer stand på Ringeriksdagene i september, 
samt åpent møte i Hallingdal. Det planlegges for Bartekampen-stand i Gol og på 
Gran.  

• PROFO Oslo og PROFO Asker og Bærum har ingenting å melde.  
• PROFO Østfold arrangerte tur til Høytorp fort med 24 deltakere. Det arrangeres 

åpent møte på Kalnes m/ onkolog Andreas Stensvold samt møte i Askim med 
kreftkoordinator og andre pasientforeninger. Lokallaget deltar i årets Stafett for 
livet. 

SAK 6/4-2025 Siste nytt fra Likepersonsutvalget  

Geir Gisnås presenterte oppdateringer fra likepersonsutvalget og orienterte om kurs for 
nye likepersoner, helgen 23-25. mai.  

Det er påmeldt 21 deltakere til likepersonskurset, der samtlige er nye likepersoner. Årets 
kurs ledes av Turid Andersen og Arild Granerud, med støtte fra medlemmer i 
likepersonsutvalget, Geir Gisnås og Roy Engdal. Genver Quirino fra sekretariatet deltar 
som øvrig støtte. 

Styret gikk gjennom programmet for helgen og diskuterte behovet for å styrke det 
prostatakreft-faglige innholdet i kurset. 

SAK 7/4-2025 Utvalg brukermedvirkning 

Eiler Macody-Lund orienterte om det nyopprettede utvalget for brukermedvirkning.  

Siden utsendelsen av den første brukermedvirkningsundersøkelsen, har det blitt sendt 
ut et oppfølgingsbrev med lenke til digitalt kurs om brukermedvirkning, samt forespørsel 
om å bekrefte videre deltakelse. Ettersom responsen har avtatt siden første utsendelse, 
sendes det en ny oppfølging til alle som tidligere har meldt sin interesse. 

SAK 8/4-2025 Forespørsel om samarbeid - Søknad til DAM Stiftelsen om interaktivt 
informasjonsverktøy om prostatakreft 

Styret diskuterte en henvendelse fra Jan Helge Lillebo, MedXplore AS, om utvikling av en 
interaktiv informasjonsside om prostatakreft. Sekretariatet følger opp søknad om støtte 
til prosjektet fra Stiftelsen Dam. 

SAK 9/4-2025 Landsmøte 2025 

• Evaluering 

Styret gikk gjennom evalueringsrapporten fra Landsmøte 2025. Tilbakemeldingene er 
jevnt over positive. 



SAK 10/4-2025 Årshjul for 2025-2026   

Styret gikk gjennom årshjul over planlagte møter med Hovedstyret og AU for det 
kommende året. 

Styret diskuterte tilbud på lokaler for storsamling i september (dvs. kombinert 
likepersons- og tillitvalgtsamling). Scandic Parken i Ålesund vurderes som aktuelt 
alternativ.  

SAK 11/4-2025 Nye metoder  

Styret diskuterte to punkter vedr. saker i Nye metoder: 

• Sak 075-2025 fra Beslutningsforum sitt møte 28.04.25, om utarbeidelse av en 
nasjonal strategisk tilnærming for bruk av robotassistert kirurgi. 

• Stockholm3-test til beregning av risiko for prostatakreft går videre til 
beslutning i Beslutningsforum, 26.05.2025. 

SAK 12/4-2025 Status for pilotprosjektet til Kirsti Aas  

Det skal avholdes et møte med Kirsti Aas 16. juni, sammen med AU og PROFO 
Romerike, om markedsføringen av pilotprosjektet i nedslagsfeltet til Ahus.  

PROFO vil bidra i arbeidet med å sikre deltakelse for pilotprosjektet. Kirsti vil gi en 
oppdatert status for prosjektet i møtet 16.juni. 

SAK 13/4-2025 Møter og politisk påvirkning  

Styret diskuterte arbeidet med politisk påvirkning i forbindelse med Arendalsuka, om 
temaet kvalitet i behandling. Det føres dialog med bl.a. FrP, H, Sp og V, samt med 
Allmennlegeforeningen om dette temaet.  

Det arbeides med å lande møter med Helsedirektoratet og Helse- og omsorgsminister 
Vestre, for å følge opp nasjonal screening og samarbeid med pilotprosjektet ved Ahus.  

SAK 14/4-2025 Bartekampen 2025 

Alfred Mestad Rønnestad presenterte status for Bartekampen 2025.  

Det arbeides med å få landet avtaler med alle ambassadører, og det føres dialog med 
produksjonsselskapet AVIA om produksjon av videoinnhold for kampanjen. 

SAK 15/4-2025 Arendalsuka 2025 

Andreas Hole presenterte status for Arendalsuka 2025. Hovedstyret og Andreas drøftet 
programmet for uken, samt detaljer rundt arrangementene og opphold. 

PROFO avholder to møter under Arendalsuka: Den første tirsdag 12. august kl. 16.30–
17.30 med tittelen «Er det for mange sykehus som tilbyr kreftkirurgi i Norge?». Det andre 
finner sted onsdag 13. august kl. 12.30–13.30 og har tittelen «Tas gutta på alvor?».  



Det arbeides videre med å ferdigstille avtaler med paneldeltakere for begge PROFOs 
arrangementer. 

SAK 16/4-2025 DNP 2025 

Andreas Hole presenterte foreløpig plan og program for DNP 2025. Årets DNP-
arrangement er satt til 6. november. Det arbeides med å fastsette sted og lokale. 

SAK 17/4-2025 Nytt fra Europa Uomo  

• Europa Uomo Academy (Brussel, september) 

Styret diskuterte Europa Uomo Academy i Brüssel, september 2025. Arne Ivar Jonassen 
og Frank Kragh Eckell er forespurt om å delta. 

SAK 18/4-2025 Orienteringer  

• Ny avtale mellom Orgservice og Prostatakreftforeningen  

Ny avtale mellom Orgservice og Prostatakreftforeningen er signert og trer i kraft 1. juni 
2025.  

• Eventuelt opptrykk og/eller revisjon av boken «Prostatakreft – hva nå?» 

Styret diskuterte behovet for et nytt opplag og revidert utgave av boken Prostatakreft – 
hva nå?  

• Oppfølging av forslag fra PROFO Oslo om annonsekampanje 

Saken ble drøftet tidligere under sak 3/4-2025. 

SAK 19/4-2025 Eventuelt 

Styret drøftet en henvendelse fra PROFO Oslo om å etablere en avtale for 
psykologtjenester. Henvendelsen diskuteres videre ved neste styremøte. 


